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Protokół nr XLIV/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim 

z dnia 16 maja 2017 r. 

Na sesji byli obecni: radni ( nieobecny radny R.Sós ),  burmistrz Paweł  Mierzwiak, z-ca 

burmistrza Mirosław Walencik, skarbnik J.Kuca oraz sekretarz I.Prokop. Listy osób 

obecnych na sesji, stanowią załączniki do protokołu. 

 

Porządek obrad 

1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3.   Zatwierdzenie protokołu  z XLII i XLIII sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie 1iędzysesyjnym, 

5.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz informacje 

burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał podjętych 

na ostatniej sesji. 

6. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego programu przeciwdziałania 

narkomanii w 2016 roku.. 

7.  Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Nowogród 

Bobrzański z organizacjami pozarządowymi w 2016 roku. 

8. Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie zmiany planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Nowogród 

Bobrzański z perspektywą do roku 2020  ( druk nr 249 ), 

2/ w sprawie: wskazania  miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom klasy 

szóstej szkoły podstawowej prowadzonej przez gminę Nowogród Bobrzański w latach 

szkolnych 2017/2018 do 2022/2023 

 ( druk nr 250 ), 

3/ w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez gminę Nowogród 

Bobrzański oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów ( druk 

nr 251 ), 

4/ w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do 

szkół prowadzonych przez gminę Nowogród Bobrzański dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania 

kryteriów oraz zasad przyznawania liczby punktów dla każdego kryterium ( druk nr 252 ), 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy ( druk nr 253 ), 

 6/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Nowogród Bobrzański 

na lata 2017 – 2024 ( druk nr 254 ), 

 7/ w sprawie zmiany uchwalonej uchwały budżetowej gminy Nowogród Bobrzański 

na 2017 rok ( druk nr 255 ), 

 8/ w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Nowogrodzie Bobrzańskim w rejonie ul. Fabrycznej ( 

druk nr 256 ). 

9.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

10.  Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 
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Do pkt 1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący  rady Robert Milto otworzył obrady słowami: „Otwieram  XLIV sesję 

Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim”, przywitał obecnych i potwierdził 

frekwencję radnych, upoważniającą radę do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Do pkt 2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący R.Milto odczytał porządek obrad i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. 

Propozycji zmian nie zgłoszono, więc przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Do pkt 3.   Zatwierdzenie protokołów  z XLII i XLIII sesji Rady Miejskiej. 

Protokoły były  do wglądu w biurze rady oraz zostały przesłane radnym pocztą elektroniczną. 

Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonych głosowaniach zostały przyjęte jednogłośnie. 

Do pkt 4. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie 2międzysesyjnym. 

Informacje na temat  otrzymanej korespondencji  przedstawił  przewodniczący rady Robert 

Milto  ( stanowią załącznik do protokołu ). 

 

Do pkt 5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz informacje 

burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał podjętych 

na ostatniej sesji. 

Odpowiedzi na pytania i wnioski radnych, w imieniu burmistrza, udzielił zastępca 

M.Walencik. 

Radnych, zgłaszających wnioski dotyczące złego stanu dróg powiatowych na terenie gminy, 

zastępca burmistrza poinformował, że wszystkie sprawy zostały pismem przesłane do 

Zarządu Dróg Powiatowych. Odczytał również treść pisma otrzymanego z Zarządu Dróg 

Powiatowych, w którym poinformowano nas, iż zostanie wykonany przegląd ( w 

lipcu/sierpniu br.) w zakresie konieczności usunięcia zadrzewień i zakrzaczeń poboczy drogi 

powiatowej na odcinku od Kotowic do Przybymierza oraz o braku środków w budżecie 

powiatu na modernizację dróg powiatowych. Zaplanowano jedynie pieniądze na wykonanie 

prac w zakresie bieżącego utrzymania, czyli na łatanie dziur tłuczniem lub masą „na gorąco”. 

Radnemu J.Markulakowi: 1/ na wniosek zgłaszany przez radnego oraz mieszkańców Sobolic 

w sprawie remontu drogi od Drągowiny do Sobolic, z uwagi na ograniczenia finansowe 

budżetu gminy, przewidywane są jedynie bieżące naprawy nawierzchni. Jest propozycja, by 

mieszkańcy Sobolic wzięli udział w konkursie „Pomysł do budżetu” i stąd mogłyby 

pochodzić środki na większy zakres prac remontowych tej drogi. 2/ po interwencji w PKS 

Zielona Góra, zapewniono nas  iż kierowcy zostali pouczeni, by nie żądali od pasażerów na 

linii Drągowina-Nowogród Bobrzański-Zielona Góra wysiadania na przystanku w 

Nowogrodzie górnym.  

Radnej D.Laskowskiej-Kabała: 1/ w sprawie usunięcia napisów na budynku przy ul. Lipowej 

wystosowano pismo do zarządu wspólnoty mieszkaniowej; 2/ niesprawne lampy przy ul. 

Nadbrzeżnej nie będą naprawiane, ponieważ trwają tam prace związane z modernizacją 

nawierzchni dróg w tym rejonie i przewidywana jest, w ramach tej inwestycji, budowa 

oświetlenia; 3/ kosze na śmiecie, do zamontowania na terenie miasta, zostaną zakupione; 4/ z 

uwagi na koszty, nie zatrudnimy osoby do przeprowadzania dzieci przez ulicę. Żeby 

zapewnić dzieciom bezpieczne przejście, zostanie oddelegowany w to miejsce strażnik 

miejski. 

Radnemu P.Lechockiemu – naprawa nawierzchni ul. Zimnej w Kotowicach zostanie 

wykonana po dowiezieniu tłucznia. Prośba o włączenie się w prace mieszkańców wsi. 

Radnej W.Jastrzębskiej – sprawa złego stanu wałów przy rzece Bóbr i ich niszczenia przez 

bobry została zgłoszona do Lubuskiego Zarządu Melioracji. Otrzymaliśmy informację, że 
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zostanie dokonany przegląd stanu wałów. Jeśli chodzi o szkody wyrządzane przez bobry, to z 

dokonanych do tej pory wizji w terenie wynika, że zwierzęta nadwyrężyły wały ( budując w 

nich nory ) w rejonie Dobroszowa; nie potwierdzono natomiast ich bytności przy wsi 

Cieszów. Wykonano prace związane z częściową naprawą wałów w rejonie Podgórzyc. 

Radna zapytała: gdzie mieszkańcy, dojeżdżający samochodami z Dobroszowa Małego, mają 

zgłaszać szkody i uszkodzenia aut, powstałe z powodu bardzo złego stanu nawierzchni drogi 

powiatowej.  

Zastępca burmistrza poinformował, że najpierw powstałe szkody zgłasza się policji, która 

sporządza protokół ze zdarzenia, a następnie do zarządcy drogi. 

Informacje  burmistrza P.Mierzwiaka o działaniach z okresu międzysesyjnego. 

- 30 marca br. 1/ kolejne spotkanie z właścicielami lokali przy ul. Plac Wolności w 

Nowogrodzie Bobrz. w celu rozwiązania konfliktu sąsiedzkiego, 2/ spotkanie z dyrektorami 

szkół dot. opracowywanych arkuszy organizacyjnych na nowy rok szkolny 2017/2018; 

- 31 marca br. spotkania: 1/ w SP w Drągowinie w sprawie wytypowania kandydata do 

pełnienia funkcji dyrektora szkoły, 2/ w Starostwie Powiatowym celem uzyskania informacji 

na temat możliwości wykonania prac odwodnienia placu położonego w centrum Bogaczowa  

(sołtys i mieszkańcy wsi wyszli z taką propozycją) oraz w sprawie wycinki drzew 

niszczących nagrobki na cmentarzu w Dobroszowie Wielkim, 3/ udział w zebraniu wiejskim 

w Przybymierzu; 

- 4 kwietnia br. spotkania: 1/ z dyrektorem stowarzyszenia ARKA dot. możliwości naprawy 

drogi do Krzywej oraz propozycji stowarzyszenia, by zaplanowano w budżecie jej 

modernizację, 2/ z prezesami gminnych jednostek OSP z terenu gminy, celem uzgodnienia 

planów i realizacji poszczególnych budżetów jednostek; 

- 7 kwietnia br. 1/ kolejne spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie arkuszy organizacyjnych, 

2/ spotkanie z właścicielem firmy z terenu gminy, która ma trudną sytuację finansową oraz 

problemy z płatnościami należności, 3/ wręczenie certyfikatów dla uczestników projektu 

związanego z edukacją ekologiczną, 

- 8 kwietnia br. uczestnictwo i wręczenie pucharów uczestnikom Wielkanocnego Turnieju 

Tenisa Stołowego, 

- 9 kwietnia br. udział w posiedzeniu Związku Powiatowo-Gminnego, podczas którego 

omawiano zagadnienia przyjęcia planów rozwiązań transportowych na terenie powiatu, 

- 13 kwietnia br. spotkanie z prezesem ROD „Budowlani” w sprawie propozycji przejęcia 

przez gminę wodociągu od działkowców, 

- 18 kwietnia br. spotkanie z mieszkańcami gminy mającymi trudne warunki lokalowe, 

- 20 kwietnia br. spotkanie z dyrektorem Zakładu Karnego w Krzywańcu i dowódcą Jednostki 

Wojskowej na temat podjęcia wspólnych działań o naprawę drogi powiatowej prowadzącej do 

Krzywańca; planowane jest także w tej sprawie spotkanie z v-ce wojewodą lubuskim, 

- 21 kwietnia br. spotkanie z wykonawcą prac przy ul. Nadbrzeżnej w Nowogrodzie Bobrz. 

związane z realizacją dodatkowych prac tj. wywozu śmieci wyrzucanych przez mieszkańców 

na skarpę, 

- 22 kwietnia br. udział w szkoleniu samoobrony organizowanym w Gimnazjum Publicznym 

w Nowogrodzie Bobrzańskim  ramach „Lubuskiego Weekendu Defendo”, 

- 24 i 25 kwietnia br. Dni Teatru organizowane w SP w Nowogrodzie Bobrzańskim, 

- 24 kwietnia br. spotkanie z sołtysem i radą sołecką Przybymierza w sprawie organizacji 

gminnych dożynek, 

- 26 kwietnia br. wyjaśnienia składane na komisariacie policji dot. przesłanek w sprawie 

wydania decyzji środowiskowej dla firmy EUROVIA, 

- 26 i 27 kwietnia br. udział w konwencie gmin województwa lubuskiego, 

- 28 kwietnia br. turniej piłki siatkowej organizowany przez OSP w Niwiskach, 

- 2 maja br. festyn majowy i bieg flagi, 
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- 3 maja br. uroczystości Święta Konstytucji, 

- 6 maja br. zawody wędkarskie o „Puchar Przewodniczącego Rady Miejskiej”, 

- 7 maja br. obchody Dnia Strażaka w Wysokiej, 

- 8 maja br. spotkanie z projektantem, połączone z oględzinami budynku świetlicy wiejskiej w 

sąsiedniej gminie ( z udziałem sołtysa Bogaczowa ), w związku z planami budowy świetlicy 

w Bogaczowie, 

- 9 maja br. 1/ spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie realizacji z PROW 

programów umożliwiających pozyskanie dofinansowania na budowę świetlic wiejskich ( u 

nas w Pierzwinie i w Bogaczowie ) oraz terminów ogłoszenia konkursów przez lokalne grupy 

działania; 2/ spotkanie w sprawie możliwości uzyskania dofinansowania dla przedszkola w 

Nowogrodzie Bobrzańskim. Przygotowujemy odwołanie, ponieważ nasz wniosek nie został 

zakwalifikowany w pierwszym naborze konkursu; mamy szansę na zakwalifikowanie się w 

naborze uzupełniającym. Podobną sytuację mamy przy naborze wniosków o dofinansowanie 

modernizacji oczyszczalni ścieków w Nowogrodzie Bobrzańskim. Również tutaj, na skutek 

zmian kryteriów w trakcie naboru konkursowego, nasz wniosek odpadł lecz po wniesieniu, 

wspólnie z innymi gminami, zastrzeżeń do procedur przeprowadzonego postępowania 

konkursowego, będziemy ponownie składać nasz wniosek. 3/ udział w konferencji 

podsumowującej działalność Euroregionu Sprewa – Nysa - Bóbr. 

- 10 maja br. 1/ udział w spotkaniu Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego oraz walnym 

zebraniu członków związku, 2/ spotkanie z prezesem Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Zielonej Górze w sprawie pisma mieszkanki gminy, w który sugeruje 

działalność „zorganizowanej grupy przestępczej” w samorządach, 

- 11 maja br. 1/ Gminny Turniej Gier Logicznych, 2/ podpisanie aktów notarialnych z 

nabywcami nieruchomości wyłonionymi w przetargach, 

- 12 maja br. 1/ spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w sprawie 

wydania broszury informacyjnej, w której zawarte będą informacje o zasobach 

przyrodniczych naszej gminy, 2/ spotkanie negocjacyjne w Niwiskach w sprawie rozwiązania 

konfliktu współwłaściciela nieruchomości z najemcami lokalu gminnego, 

- 13 maja br. udział w uroczystych obchodach 75-lecia istnienia OSP w Świdnicy, 

- 15 maja br. Gminny Konkurs Ortograficzny oraz spotkanie konsultacyjne związane z 

programem rewitalizacji. 

Do przedstawionych informacji nie zgłoszono pytań. 

   

Do pkt 6. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego programu przeciwdziałania 

narkomanii w 2016 roku. 

Sprawozdanie ( stanowi załącznik do protokołu ) przedstawił zastępca burmistrza 

M.Walencik. Pytań radni nie zgłosili. 

 

Do pkt 7.  Przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Nowogród 

Bobrzański z organizacjami pozarządowymi w 2016 roku. 

Sprawozdanie ( stanowi załącznik do protokołu ) przedstawił zastępca burmistrza 

M.Walencik. Pytań radni nie zgłosili. 

 

Do pkt 8. Podjęcie uchwał: 

 

Do ppkt 1: w sprawie zmiany planu gospodarki niskoemisyjnej dla gminy Nowogród 

Bobrzański z perspektywą do roku 2020  ( druk nr 249 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Potrzeba wprowadzenia 

zmian, w przyjętym poprzednio planie gospodarki niskoemisyjnej, wynikła z powodu 
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pojawienia się możliwości umożliwiających staranie się o pozyskanie dofinansowania ze 

źródeł pozabudżetowych m.in. na termomodernizacje budynków znajdujących się na terenie 

gminy. Stąd rozszerzono zakres zadań zapisanych w zestawieniu planów działań 

inwestycyjnych w gminie Nowogród Bobrzański. Wprowadzona nowelizacja nie wpływa na 

wartość merytoryczną dokumentu, a jedynie uaktualnia dokonane wcześniej zapisy. Pytań nie 

zgłoszono. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem 

głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się -0 ( uchwała nr XLIV/244/2017 ). 

Do ppkt 2: w sprawie: wskazania  miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom klasy 

szóstej szkoły podstawowej prowadzonej przez gminę Nowogród Bobrzański w latach 

szkolnych 2017/2018 do 2022/2023 ( druk nr 250 ). 

 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Przepisy wprowadzające 

ustawę Prawo oświatowe stwarzają możliwość przeniesienia obecnych klas szóstych  do 

szkoły podstawowej powstałej w wyniku przekształcenia gimnazjum. Takie rozwiązanie 

zostało zastosowane wobec uczniów klasy szóstej Szkoły Podstawowej w Drągowinie, dla 

których miejscem realizacji obowiązku szkolnego od klasy VII do VIII w latach szkolnych od 

2017 do 2023 będzie Szkoła Podstawowa Nr 2 w Nowogrodzie Bobrzańskim,  powstała z 

przekształcenia Publicznego Gimnazjum w Nowogrodzie Bobrzańskim. Proponowane 

rozwiązane zostało przedstawione do zaopiniowania związkom zawodowym. Pytań nie 

zgłoszono. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem 

głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się -0 ( uchwała nr XLIV/245/2017 ). 

 

Do ppkt 3: w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez gminę Nowogród 

Bobrzański oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów ( druk 

nr 251 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Uchwała jest niezbędna dla 

dyrektorów,  przy przeprowadzaniu procesu rekrutacji dzieci do przedszkoli w przypadku, 

gdy dzieci jest więcej niż miejsc w przedszkolu. Obecnie w naszej gminie możemy zapewnić 

miejsce w przedszkolu wszystkim chętnym dzieciom.  Projekt uchwały został opracowany 

zgodnie z wymogami przepisów ustawy  Prawo oświatowe i umożliwi zastosowanie 

jednolitych zasad we wszystkich placówkach przedszkolnych na terenie gminy. Pytań nie 

zgłoszono. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem 

głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się -0 ( uchwała nr XLIV/246/2017 ). 

 

Do ppkt 4:  w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym 

do szkół prowadzonych przez gminę Nowogród Bobrzański dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania kryteriów oraz zasad przyznawania liczby punktów dla każdego kryterium ( druk 

nr 252 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Projekt uchwały jest 

analogiczny do przedstawianego w ppkt 3  z tym, że odnosi się do rekrutacji uczniów do szkół 

prowadzonych przez gminę. Pytań nie zgłoszono. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

-0 ( uchwała nr XLIV/247/2017 ). 

 

Do ppkt 5: w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy ( druk nr 253 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Zgodnie z przepisami ustawy 

o gospodarce nieruchomościami oraz zapisami uchwały Rady Miejskiej w sprawie zasad 
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zbycia nieruchomości będących własnością gminy, najemca lokalu mieszkalnego w 

Pierzwinie zwrócił się z wnioskiem o jego wykup. Lokal jest w złym stanie  i wymaga 

przeprowadzenia remontu, stąd proponowana wysokość bonifikaty w wynosi 95%. Pytań nie 

zgłoszono. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem 

głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się -0 ( uchwała nr XLIV/248/2017 ). 

Do ppkt 6: w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Nowogród Bobrzański 

na lata 2017 – 2024 ( druk nr 254 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. Zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej wynikają z: 1/ wprowadzenia do przychodów budżetu wolnych środków, jako 

nadwyżki środków pieniężnych wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów 

wartościowych ( obligacji ) w kwocie 1.400.205,86 zł; 2/ dostosowania zmian do uchwalonej 

28 grudnia 2016 r. wieloletniej prognozy finansowej gminy Nowogród Bobrzański na lata 

2017 – 2024 tj. po stronie dochodów zmniejszenie o kwotę 1.118.405,16 zł i po stronie 

wydatków zwiększenie o kwotę 281.800,70 zł co wygenerowało kwotę deficytu do wysokości 

3.093.147,55 zł, który zostanie pokryty z wolnych środków. Powodem zmniejszenia 

dochodów gminy były mniejsze dotacje z budżetu państwa na inwestycje drogowe oraz na 

zadania zlecone służące finansowaniu świadczeń rodzinnych i z funduszu alimentacyjnego. 

Pytań nie zgłoszono. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za 

przyjęciem głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się -0 ( uchwała nr 

XLIV/249/2017 ). 

 

Do ppkt 7: w sprawie zmiany uchwalonej uchwały budżetowej gminy Nowogród Bobrzański 

na 2017 rok ( druk nr 255 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. W wyniku wprowadzenia 

zmian, planowane dochody budżetu gminy na 2017 rok wyniosą: 35.062.496,84 zł; wydatki 

38.155.644,39 zł ; planowany deficyt w kwocie 3.093.147,55 zł. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się -0 ( uchwała nr XLIV/250/2017 ). 

 

Do ppkt 8: w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Nowogrodzie Bobrzańskim w rejonie ul. Fabrycznej ( 

druk nr 256 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji. nowy właściciel obiektu 

usługowego wystąpił z wnioskiem o uregulowanie stanu prawnego i umożliwienie 

zamieszkania w obiekcie. Obecnie obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego w Nowogrodzie Bobrzańskim w rejonie ul. Fabrycznej ustala przeznaczenie 

terenu pod funkcję usługową z pasem zieleni izolacyjnej. W stanie obecnym zaspokojenie 

potrzeb mieszkaniowych właścicieli terenu, uniemożliwia wcześniej zaplanowane 

przeznaczenie terenu.   Biorąc pod uwagę zachowanie usługowego charakteru, jego 

uwarunkowania oraz umożliwienie wprowadzenia jako uzupełnienia funkcji mieszkaniowej, 

w związku zasadne jest przystąpienie do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w tym obszarze. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

uchwała została przyjęta: za przyjęciem głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

-0 ( uchwała nr XLIV/251/2017 ). 

 

Do pkt 9.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne. 

Radna E.Kaziów - 1/ naprawa poboczy ( po opadach deszczu wypłukane i powstały 

wyżłobienia )  drogi powiatowej prowadzącej przez Wysoką, 2/ usunięcia piachu z 

nawierzchni drogi w Wysokiej ( przy kościele oraz transformatorze ), 3/ udrożnienie wlotu 

studzienki burzowej ( koło posesji nr 8 w Wysokiej ), 4/ zasypanie dziury powstałej w 
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poboczu drogi ( przy wjeździe do Wysokiej od strony Sterkowa – za tablicą z nazwa 

miejscowości ), 5/ naprawa nawierzchni drogi powiatowej na odcinku od Krzewin do drogi 

krajowej nr 27, na której tylko na niewielkiej części załatano dziury, 6/ ponowne wnioski w 

sprawie remontu nawierzchni drogi powiatowej w Sterkowie (ul. Jesionowa koło posesji nr 

9). 

Radny L.Koncur – interwencja w Zakładzie Energetycznym ENEA w Zielonej Górze sprawie 

niewłaściwego dostarczania energii do gospodarstw domowych położonych wzdłuż 

ul.Zielonogórskiej w Niwiskach. Problemy polegają na krótkotrwałych wyłączeniach energii 

oraz zanikach napięcia.  

Radna D.Laskowska-Kabała: 1/ zmiana zarządzenia Burmistrza Nowogrodu Bobrzańskiego 

w sprawie przeprowadzania konsultacji społecznych dot. programu „Pomysł do budżetu”. 

Propozycja obniżenia wieku osób uprawnionych do głosowania z 18 lat na 15, z 

zastrzeżeniem żeby osoba małoletnia posiadała zgodę rodzica na udział w procedurze. 2/ 

możliwość wprowadzenia w gminie ogólnopolskiej akcji „Pudełko życia” skierowanej do 

osób starszych, 3/ umieszczenie na stronach internetowych urzędu informacji dotyczącej 

postępowania, gdy mieszkaniec znajdzie zwierzę, które uległo wypadkowi np. zostało 

potrącone przez samochód, 4/ uzupełnienie koszy na śmieci na terenie miasta, 5/ mieszkańcy 

wnioskują o ustawienie wiaty na tymczasowym przystanku PKS w Nowogrodzie dolnym, 6/ 

mieszkańcy ul. Leśnej proszą o renowację placu zabaw ( wymiany piasku w piaskownicy, 

uzupełnienia elementów wyposażenia ), 7/ pytanie o kontynuowanie akcji badań 

prowadzonych przez fundację MCDonalda, 8/ możliwość przeprowadzenia w gminie 

konkursu/plebiscytu na najlepszą inicjatywę na rzecz mieszkańców przeprowadzoną w danym 

roku, 9/ włączenie się do programu „Manifest Gmin Przyjaznych Pszczołom” oraz działań na 

rzecz ochrony owadów pszczołowatych.    

Radna K.Sokulska : 1/ pytanie o plany związane z przeznaczeniem budynku po kotłowni na 

ul. Żarskiej,  2/ wniosek o poinformowanie mieszkańców, by w dniach odbioru z posesji 

odpadów, były zamykane psy ( propozycja włączenia do zadania Straży Miejskiej ).  

Radna A.Loch – poinformowanie mieszkańców, że nie wszystkie rodzaje wystawianych 

odpadów wielkogabarytowych, zabierane są sprzed posesji. 

Radny T.Sawicki – 1/ wyrównanie nawierzchni ul. Leśnej w Klępinie ( także na odcinku od 

Klępiny do drogi krajowej nr 27 ), 2/ monitowanie do Zarządu Dróg Powiatowych o 

ustawienie słupków przy drodze do Klępiny ( poprzednie zostały zniszczone ). 

Radny A.Brodzik -  wdrożenie przepisów ustawy dekomunizacyjnej związanej z nazwami ulic 

w mieście. 

 

Do pkt 10.  Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim.  

Ponieważ został wyczerpany porządek obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie 

Bobrzańskim i więcej pytań nie zgłaszano, przewodniczący obradom radny Robert Milto  o 

godz. 18:45  zamknął sesję słowami: „Zamykam obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w 

Nowogrodzie Bobrzańskim”. 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wanda Kwas          Robert Milto 
 

 

 


